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Protokół Nr 5/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

w dniu 25 maja 2021 roku 

 

 

WAK.0012.2.5.2021 

  

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Pani Agnieszka 

Powała, witając zaproszonych gości oraz członków komisji otworzyła posiedzenie Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.                    

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag.   

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.  

 

        Głos zabrała Pani Katarzyna Rembelska – Skarbnik Powiatu Legionowskiego, która 

omówiła projekt uchwały budżetowej. Poinformowała, iż zmiany które znajdują się 

 w zakresie kompetencji komisji dotyczą: 

 zwiększenia planu wydatków o ponad 223.000,00 zł – są to środki na 

przeprowadzenie remontów w budynkach Liceum Ogólnokształcącego im. 

Marii Konopnickiej w Legionowie, PZSP im. Jerzego Siwińskiego  

w Legionowie oraz PZSiPS w Legionowie; 

 zwiększenia planu wydatków o 205.000,00 zł – wprowadzenie nowego 

zadania inwestycyjnego pn: „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz 

wykonanie instalacji okablowania strukturalnego” w budynkach Liceum 

Ogólnokształcącego im. Marii Konopnickiej w Legionowie oraz PZSiPS  

w Legionowie; jest to inwestycja, która ma poprawić obsługę informatyczną 

w jednostkach, w okresie kiedy dzieci przeszły na pracę zdalną szkoły miały 

problem z obsługą informatyczną i internetową; 

 przesunięcia w planie środków w wysokości 50.000,00 zł  - są to środki, 

które były zaplanowane na opracowanie dokumentacji projektowej budowy 

nowej siedziby Powiatowej Instytucji Kultury; w związku z planowanym 

przesunięciem części realizacji tego zadania, w planie na 2021 rok 

pozostawiono kwotę 150.000,00 zł, natomiast 50.000,00 zł zostało 

przesunięte na 2022 rok; zadanie to znajdzie się w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej; 

 zmniejszenia planu o 40.000,00 zł na zadania w zakresie kultury fizycznej; 

są to oszczędności z I kwartału 2021 roku; część imprez z uwagi na 

pandemię COVID-19 nie odbyła się, dlatego też ta kwota powiększona o 
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kolejne 40.000,00 zł - łącznie o 80.000,00 zł zwiększa plan na realizację 

zadań w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w Powiecie 

Legionowskim; 

Pani Agnieszka Powała powiedziała, że poprawa struktury informatycznej w szkołach jest 

bardzo ważna. W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. Wynik głosowania: 

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących.  

 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła projekt uchwały w sprawie udzielenie pomocy 

finansowej dla miasta Legionowa. Poinformowała, że są to środki w formie dotacji celowej 

w wysokości 7.000,00 zł. Środki przeznacza się na imprezę sportową pod nazwą „XII 

Legionowska Dycha”, która ma się odbyć 18 czerwca br. Powiat corocznie partycypuje  

w kosztach tego wydarzenia.  

Przewodnicząca komisji powiedziała, że cieszy się, iż takie imprezy zaczynają się odbywać.  

Głos zabrał Pan Michał Kobrzyński, który podziękował za to wsparcie powiatu. Zaprosił 

również na wydarzenie biegaczy i kibiców.  

Radny Zenon Durka powiedział, ze od lat impreza cieszy się dużym zainteresowaniem.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały. 

Wynik głosowania:    

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących.  

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

 Do protokołu Nr 4/2021 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu w dniu  

20 kwietnia 2021 roku, który otrzymali wszyscy członkowie komisji, nie zgłoszono uwag. 

Protokół Nr 4/2021, przyjęty został stosunkiem głosów:  

 

9 głosów za, przy braku głosów wstrzymujących i przeciwnych   

 

5. Wolne wnioski.  

 W nawiązaniu do niedawno podjętej przez Radę Powiatu uchwały dotyczącej zmiany 

terminu składania wniosków o dofinansowanie zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu, 

Radny Michał Kobrzyński, zwrócił się z prośbą o pisemną informację na temat: jaki klub 

sportowy, w jakiej wysokości oraz na jaki cel otrzymał wsparcie finansowe udzielone przez 

Zarząd Powiatu.  

Pani Agnieszka Powała poprosiła członka Zarządu Pana Artura Stankiewicz o przygotowanie 

takiej informacji. 

Pan Artur Stankiewicz odpowiedział, że taka informacja zostanie udzielona na piśmie.   

 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji zamknęła Przewodnicząca komisji Agnieszka Powała. 

 

          Przewodnicząca 

        Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

         Agnieszka Powała 

Protokół sporządziła: 
Karolina Juźwik 


